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Z Á P I S   

 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 13. července 2011  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:04 hod. starostou obce Kosořice.  

Předsedající schůze konstatoval, ţe zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od 05.07.2011 do 13.07.2011. Současně byla zveřejněna na 

elektronické úřední desce.  

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, ţe je přítomno všech 7 členů zastupitelstva, takţe zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Přivítal JUDr. Janebovou Kubisovou.  

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu 

starosta obce doplnil  

Bod č. 6 – schválení  podání  ţádosti  na  dotaci  z OPŢP Prioritní osa 3, Udrţitelné 

vyuţívání zdrojů energie, Instalace OZE a sníţení energetické náročnosti obecního domu a 

podepsání mandátní smlouvy s ing. Kalibou 

 Bod č. 7 – zpráva kontrolního výboru  

Ostatní body budou posunuty.  

Před hlasováním dal předsedající moţnost vyjádřit se přítomným občanům. 

Program s doplňky  schválen  

 výsledek hlasování: pro  7 proti  0 zdrţeli se  0 

 

Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Prodej parcely p.č. 435/65 v k.ú. Kosořice  

5. Dohody o určení vlastníka pozemků p.č. 623/24, st.p.č. 183/1, p.č. 623/48, st.p.č. 

183/2 v k.ú. Kosořice  

6. Schválení podání ţádosti z OPŢP a podepsání mandátní smlouvy s ing. Kalibou 

7. Zpráva kontrolního výboru  

8. Zprávy z činnosti OÚ 

9. Diskuse 

10. Návrh usnesení  

 

K bodu 1. 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrţeli se  0 

   ověřovatelé zápisu      Denisa Mojţíšová Pýchová a Jiří Hruška      

 výsledek hlasování:  pro  7 proti 0 zdrţeli se  0 

     navrhovatelé usnesení  Ing. Jan Lener a Marcela Sabolová     

 výsledek hlasování: pro  7 proti 0 zdrţeli se  0 
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K bodu  2. 

Úkol pro kontrolní výbor – zpráva bude předloţena na dnešním zasedání   

Pověření pro starostu obce   

- podepsání nové pojistné smlouvy na majetek OÚ – smlouva podepsána  

  

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření  

RO č. 4 – příjmy   0,  výdaje   + 42210,00 (úhrada pojistky, práce na připojení nových parcel) 

RO č. 5 – příjmy  - 6197,10 (vyšší vyúčtované náklady obcím a niţší poskytnutá dotace na 

akci měřiče),  výdaje  + 7100,00  (likvidace pneu, nákup pozemku od J.Matlase)  

 výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrţeli se  0 

 

K bodu 4. 

Prodej parcely p.č. 435/65 v k.ú. Kosořice  

Ţádost na zakoupení parcely p.č. 435/65 v k.ú. Kosořice podali Pavla Polesná a Ondřej Knill. 

Záměr prodeje byl zveřejněn na úředních deskách v souladu se zákonem o obcích. Podmínky 

ve smlouvě jsou shodné jako v ostatních smlouvách při prodeji parcel v lokalitě SAD a byly 

uvedeny ve zveřejněném záměru prodeje.  

Souhlas s prodejem parcely č. 435/65 výše uvedeným zájemcům za cenu  630 Kč/m
2
: 

 výsledek hlasování pro  7 proti 0 zdrţeli se  0 

Starosta obce pověřen podpisem smlouvy o smlouvě budoucí a po splnění všech podmínek 

smlouvou kupní.  

 

K bodu 5. 

Dohoda o určení vlastníka pozemků p.č. 623/24, st.p.č. 183/1, p.č. 623/48, st.p.č. 183/2 

v kú. Kosořice  

Jedná se o pozemky, které byly v KN zapsány na ONV, p. Kejlovou a p. Pekaře.  

K jednání přizvána JUDr. Janebová Kubisová, která obec zastupovala v soudním řízení o 

určení vlastníka pozemků. Zastupitelům byla vysvětlena celá historie sporu, probíhající 

soudní jednání a návrh vyřešení dohodou všech zúčastněných stran. P. Kejlová i p. Pekař 

přislíbili podepsání dohody. 

Návrh na podepsání dohody o určení vlastníka pozemků p. č. 623/24, st. p. č. 183/1, p. č. 

623/48, st. p. č. 183/2 v k. ú. Kosořice ve znění, které tvoří přílohu usnesení: 

 výsledek hlasování pro  7 proti 0 zdrţeli se  0 

Starosta obce pověřen podepsáním dohody. 

 

K bodu 6. 

Schválení žádosti na  dotaci  z OPŽP Prioritní osa 3, Udržitelné využívání zdrojů 

energie, Instalace OZE a snížení energetické náročnosti obecního domu a podepsání 

mandátní smlouvy s ing.Kalibou  

Projednáno podání ţádosti z OPŢP na sníţení energetické náročnosti a instalaci OZE – 

tepelné čerpadlo. Mandátní smlouva je nutná pro moţnost úplného zastupování obce Ing. 

Kalibou pro podání ţádosti a ve všech jednáních se SFŢP. Smlouva byla předána 

zastupitelům v předstihu.  

Schválení mandátní smlouvy  

 výsledek hlasování:  pro  7 proti  0 zdrţeli se 0  

Schválení podání ţádosti na podporu z OPŢP 

 výsledek hlasování: pro  7 proti  0 zdrţeli se  0 

Starosta obce pověřen podepsáním smlouvy a zajištěním podání ţádosti. 
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K bodu 7. 

Zpráva kontrolního výboru  

Zprávu předloţila Marcela Sabolová – při kontrole usnesení a úkolů nebyly zjištěny 

nedostatky. Zpráva byla vzata na vědomí. 

 

K bodu 8. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 Starosta – je moţnost podat ţádost na MAS, nějaké prostředky jsou nevyčerpané – nutno 

rozhodnout, zda budeme ţádat a na jakou akci  - např. ţádosti na opravu kapličky, 

vybavení nových prostorů Obecního domu apod. 

 Starosta – podání nové ţádosti o poskytnutí podpory z OPŢP na Varovný 

protipovodňový systém pro obec. Ţádost bude podána včas v termínu. 

 Starosta – kabelizace sítí v obci další etapa byla zahájena od potoka na hoření konec. 

Podle sdělení ČEZ by měla být dokončena i zbývající část do konce března 2012. Po 

několika jednáních bylo dohodnuto umístění rozvodných skříní, realizace veřejného 

osvětlení dle zpracovaného projektu. Na tento projekt bylo poţádáno o vydání územního 

souhlasu u příslušného stavebního úřadu v Dobrovici. Tento souhlas byl vydán. Realizační 

firma nemá prozatím souhlas SUS na podvrty pod komunikacemi. Dále byly řešeny 

připoloţení chrániček do stávajících výkopů. To bylo firmou ČEZ zamítnuto – podle 

stávajících norem by bylo nutné rozšíření výkopů a vysoké náklady na realizaci. Zatím 

není dohoda mezi firmami ČEZ a Telefónica o odstranění sloupů s vedením přípojek 

pevných linek. Bude jednáno s oběma stranami o moţnostech demontáţe venkovního 

vedení.  

 Starosta – odeslána byla objednávka na realizaci veřejného osvětlení v rámci kabelizace 

v obci. Akci provede firma Energo Final s.r.o. Demontáţ stávajícího VO a rozhlasu bude 

provedena aţ při další etapě kabelizace. V rozpočtu musíme počítat s náklady na realizaci 

VO a rozhlasu ve druhé etapě. Projekt připraven, včetně územního souhlasu. 

 Starosta – provedena výměna starého bojleru v MŠ  - o částku bude navýšen rozpočet MŠ   

 

K bodu 8.  

Diskuze  

 Ing. Lener – kácení stromů u rybníka Návesní   

 Starosta – e-mailem došlo vyjádření ing. Dlabáčka – těţební práce a vyklizení dřevní 

hmoty bude dokončeno do 25.7.2011 a po provedeném odvodnění sedimentů v zátopě 

rybníka bude započato s odvozem a plošným ukládáním na vytypované zemědělské 

pozemky po ukončení zemědělských prací v období 07-08/2011 a bude ukončeno do 

04/2012  

 Sabolová – u zastávek autobusů jsou strhané jízdní řády 

 Starosta – nejprve musíme natřít stojany a poté poţádáme o vyvěšení nových jízdních 

řádů  

 Sabolová – na měřiči u hřiště chybí kamera  

 Starosta – kamera zmizela, kdyţ bylo vytrţené napájení měřiče. Budeme řešit s fi Gemos 

a přes pojošťovnu 

 Mojžíšová Pýchová – návrh na objednání laviček a košů do lesoparku – návrh na 

moţnost čerpání podpory prostřednictvím MAS jako vybavení lesoparku  

 Zikmunda – stav akce kanalizace 

 Starosta – ţádost nám byla zamítnuta. Bude vyhlášena nová výzva a znovu podáme 

 Místostarosta – informace k ţádosti o podporu na kanalizaci – v jednání je ţádost o 

výjimku na KÚSK. Výběrové řízení na akci ČOV a kanalizace v obci probíhá 

 Kredba – dřevěný sloup VO a telefonu, vedené prochází blízko vysazených tůjí na jeho 

pozemku  
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 Starosta – jakmile se dokončí celá kabelizace bude sloup s vedením odstraněn 

 Kredba – výkopy při kabelizace na pozemku vlastníka bude provádět kdo 

 Starosta – výkopy od domečku ke skříni s elektroměrem bude provádět firma, která 

provádí kabelizaci  

 Zikmunda – stav realizace hřiště před Pekařovými 

 Starosta – ţádost podána na MAS a schválena, ţádost musí být ještě schválena na SZIF. 

teprve po podesání smlouvy začneme provádět stavební úpravy.  

 Hruška – oprava kanálu před č.p. 111 Košvanec  

 Místostarosta – opravu kanálů provede fi Trigon  

 

 

K bodu 12. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předloţil Ing. Jan Lener 

Schválení usnesení  

  výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrţeli se  0 

 

 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:05 hodin.  

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

 dohoda o určení vlastníka  

  

 

Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:   Denisa Mojţíšová Pýchová  

Jiří Hruška  

 

 

 

 

 

 ………………………..    …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 

 

 


